

HHI Projects 合和公路基建項目



Phase I of the Western Delta Route

Opening on 30th April, 2004

珠江三角洲西岸幹道第 I 期
於二零零四年四月三十日開通



GS Superhighway 廣深高速公路

A 122.8 km closed system asphalt-paved dual three lane expressway running between Huanggang in Shenzhen and Guangdan in Guangzhou where it connects to the ESW Ring Road.

全長 122.8 公里封閉式瀝青路面之雙向三車道高速公路，由深圳市皇崗至廣州市廣氮，連接東南西環高速公路。



ESW Ring Road 東南西環高速公路

A 38 km closed system concrete-paved dual three lane expressway running along the eastern, southern and western fringes of the Guangzhou urban areas and connecting to the Northern Ring Road to form the Guangzhou Ring Road.

全長 38 公里封閉式混凝土路面之雙向三車道高速公路，沿廣州市區東、南及西面的周邊興建，與北環高速公路連接組成廣州環城高速公路。



Phase I of the Western Delta Route 珠江三角洲西岸幹道第 I 期

A 14.7 km closed system asphalt-paved dual three lane expressway linking Guangzhou to Shunde. It connects to ESW Ring Road and opened to traffic on 30th April, 2004.

全長 14.7 公里封閉式瀝青路面之雙向三車道高速公路連接廣州市和順德，與東南西環高速公路連接，在二零零四年四月三十日全面通車。



Phase II of the Western Delta Route (Under planning)

珠江三角洲西岸幹道第 II 期 (籌劃中)

Connected to Phase I, an approximately 46 km expressway running between Shunde and Zhongshan.

緊接第 I 期工程，全長約 46 公里的珠江三角洲西岸幹道第 II 期將連接順德和中山市。



Phase III of the Western Delta Route (Under planning)

珠江三角洲西岸幹道第 III 期 (籌劃中)

Connected to Phase II, an expressway running between Zhongshan and Zhuhai.

緊接第 II 期工程，珠江三角洲西岸幹道第 III 期將連接中山市和珠海市。



Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge (Under planning)

港珠澳大橋 (籌劃中)

The proposed 29 km Y-shaped bridge will connect Hong Kong, Zhuhai and Macau.

倡議中的 29 公里 Y 型大橋將把香港與珠海及澳門連繫起來。